
ПРОТОКОЛ №54 
засідання постійної комісії з питань соціально-економічного 

розвитку, бюджету та фінансів 
                          

від  29 жовтня 2024 року 
 
ПРИСУТНІ: Ткаченко Д.В., Мельник О.В., Зубрицький О.В., Ломберг Ю.О.,  
Ольхович С.Й., Пашинська Т.В. 
 
СЛУХАЛИ: Про порядок денний постійної комісії.  
ВИРІШИЛИ: Затвердити порядок денний комісії:  
1. Про затвердження  фінансового плану  КНП «Андрушівська міська лікарня» 

Андрушівської міської ради на 2025 рік. 
Інформує: Віталій Володимирович Годлевський  - директор КНП  

«Андрушівська міська лікарня» Андрушівської міської ради 
2. Про затвердження фінансового плану  КНП «Центр первинної медико-
санітарної допомоги» Андрушівської міської ради на 2025 рік. 

Інформує: Альона Миколаївна Балюк  - директор КНП «Центр первинної 

медико-санітарної допомоги» Андрушівської міської ради 
3. Про затвердження фінансового  плану КП Андрушівської міської ради 

«КОМСЕРВІС» на 2025 рік. 
Інформує: Олександр Васильович Фесюк -   

директор КП АМР «КОМСЕРВІС» 
4. Про затвердження фінансового плану  КП «Дитячий оздоровчий заклад 

«Чайка»  Андрушівської міської ради на 2025 рік. 
Інформує: Сергій Йосипович Ольхович -   

в.о. директора КП « Дитячий оздоровчий заклад «Чайка» 
5. Про внесення змін до фінансового плану Комунального підприємства   
«Дитячий оздоровчий заклад «Чайка» Андрушівської міської ради на 2024 рік. 

Інформує: Сергій Йосипович Ольхович -   
в.о. директора КП « Дитячий оздоровчий заклад «Чайка» 

6.  Про організацію та проведення громадського обговорення проєкту рішення 

«Про припинення діяльності Павелківської гімназії Андрушівської міської ради 

Бердичівського району Житомирської області». 
Інформує: Світлана Олександрівна Рудюк - начальник  

відділу освіти, молоді та спорту 
7. Про затвердження звіту про виконання бюджету Андрушівської міської 

територіальної громади за дев’ять місяців 2024 року. 
Інформує: Ніна Олексіївна Суботенко -   

начальник управління фінансів міської ради 
8. Про внесення змін до бюджету Андрушівської міської територіальної 

громади на 2024 рік.  



Інформує: Ніна Олексіївна Суботенко -   
начальник управління фінансів міської ради 

9. Про звернення депутатів Андрушівської міської ради до Президента України 

Володимира Зеленського, Верховної Ради України щодо підтримки Плану 

перемоги.  
Інформує: Ольга Василівна Прокопенко - секретар ради 

10. Про звернення депутатів Андрушівської міської ради до Верховної Ради 

України та Кабінету Міністрів України щодо забезпечення гідної заробітної 

плати педагогічним та науково-педагогічним працівникам. 
Інформує: Тетяна Володимирівна Пашинська –  

голова фракції «Європейська Солідарність» 
Одноголосно 

 
СЛУХАЛИ: 1. Про затвердження  фінансового плану  КНП «Андрушівська 

міська лікарня» Андрушівської міської ради на 2025 рік. 
Інформує: Віталій Володимирович Годлевський  - директор КНП  

«Андрушівська міська лікарня» Андрушівської міської ради 
ВИРІШИЛИ: Рекомендувати сесії ради затвердити  фінансовий план  КНП 

«Андрушівська міська лікарня» Андрушівської міської ради на 2025 рік. 
Одноголосно 

СЛУХАЛИ: 2. Про затвердження фінансового плану  КНП «Центр первинної 

медико-санітарної допомоги» Андрушівської міської ради на 2025 рік. 
Інформує: Альона Миколаївна Балюк  - директор КНП «Центр первинної 

медико-санітарної допомоги» Андрушівської міської ради 
ВИРІШИЛИ: Рекомендувати сесії ради затвердити фінансовий план  КНП 

«Центр первинної медико-санітарної допомоги» Андрушівської міської ради на 

2025 рік. 
Одноголосно 

СЛУХАЛИ: 3. Про затвердження фінансового  плану КП Андрушівської 

міської ради «КОМСЕРВІС» на 2025 рік. 
Інформує: Олександр Васильович Фесюк -   

директор КП АМР «КОМСЕРВІС» 
ВИРІШИЛИ: Рекомендувати сесії ради затвердити фінансовий план КП 

Андрушівської міської ради «КОМСЕРВІС» на 2025 рік.  
Одноголосно 

СЛУХАЛИ: 4. Про затвердження фінансового плану  КП «Дитячий оздоровчий 

заклад «Чайка»  Андрушівської міської ради на 2025 рік. 
Інформує: Сергій Йосипович Ольхович -   

в.о. директора КП « Дитячий оздоровчий заклад «Чайка» 
ВИСТУПИЛИ: Депутат Ольхович С.Й. повідомив, що з даного питання не бути 

брати участь у голосуванні, у зв’язку з конфліктом інтересів. 
ВИРІШИЛИ: Рекомендувати сесії ради затвердити затвердження фінансового 



плану  КП «Дитячий оздоровчий заклад «Чайка»  Андрушівської міської ради 

на 2025 рік.  
За – 5 Проти – 0 Утрм. – 0 Не брав участь у голосуванні – 1 (Ольхович С.Й.) 

СЛУХАЛИ: 5. Про внесення змін до фінансового плану Комунального 

підприємства  «Дитячий оздоровчий заклад «Чайка» Андрушівської міської 

ради на 2024 рік. 
Інформує: Сергій Йосипович Ольхович -   

в.о. директора КП « Дитячий оздоровчий заклад «Чайка» 
ВИСТУПИЛИ: Депутат Ольхович С.Й. повідомив, що з даного питання не бути 

брати участь у голосуванні, у зв’язку з конфліктом інтересів. 
ВИРІШИЛИ: Рекомендувати сесії ради внести зміни до фінансового плану 

Комунального підприємства  «Дитячий оздоровчий заклад «Чайка» 

Андрушівської міської ради на 2024 рік. 
За – 5 Проти – 0 Утрм. – 0 Не брав участь у голосуванні – 1 (Ольхович С.Й.) 

СЛУХАЛИ: 6. Про організацію та проведення громадського обговорення 

проєкту рішення «Про припинення діяльності Павелківської гімназії 

Андрушівської міської ради Бердичівського району Житомирської області». 
Інформує: Світлана Олександрівна Рудюк - начальник  

відділу освіти, молоді та спорту 
ВИРІШИЛИ: Рекомендувати винести даний проєкт рішення на розгляд сесії. 

Одноголосно 
СЛУХАЛИ: 7. Про затвердження звіту про виконання бюджету Андрушівської 

міської територіальної громади за дев’ять місяців 2024 року. 
Інформує: Ніна Олексіївна Суботенко -   

начальник управління фінансів міської ради 
ВИРІШИЛИ: Рекомендувати сесії ради затвердити звіт про виконання бюджету 

Андрушівської міської територіальної громади за дев’ять місяців 2024 року. 
Одноголосно 

СЛУХАЛИ:  8. Про внесення змін до бюджету Андрушівської міської 

територіальної громади на 2024 рік.  
Інформує: Ніна Олексіївна Суботенко -   

начальник управління фінансів міської ради 
ВИРІШИЛИ: Рекомендувати сесії ради внести зміни до бюджету 

Андрушівської міської територіальної громади на 2024 рік згідно пропозицій 

(додаються). 
Одноголосно 

СЛУХАЛИ: 9. Про звернення депутатів Андрушівської міської ради до 

Президента України Володимира Зеленського, Верховної Ради України щодо 

підтримки Плану перемоги.  
Інформує: Ольга Василівна Прокопенко - секретар ради 



ВИСТУПИЛИ: Депутат Тетяна Пашинська  зауважила, що дане звернення вона 

внесе на розгляд засідання  політичної фракції «Європейська Солідарність» для 

внесення доповнень по даному проекту рішення. 
ВИРІШИЛИ: Рекомендувати сесії ради винести даний проєкт рішення на 

розгляд сесії. 
Одноголосно 

СЛУХАЛИ: 10. Про звернення депутатів Андрушівської міської ради до 

Верховної Ради України та Кабінету Міністрів України щодо забезпечення 

гідної заробітної плати педагогічним та науково-педагогічним працівникам. 
Інформує: Тетяна Володимирівна Пашинська –  

голова фракції «Європейська Солідарність» 
ВИСТУПИЛИ: Міський голова - Галина Білецька роз’яснила ситуацію по галузі 

освіти в нашій громаді: повідомила, що звернень та питань по оплаті праці від 

освітян нашої громади не надходило, все що передбачено законодавством 

працівники наших закладів освіти отримують. На сьогодні розглядати питання 

підвищення оплати праці педагогічних працівників є некоректним по 

відношенню до працівників галузей медицини, соціального захисту тощо. 
ВИРІШИЛИ: Рекомендувати винести дане питання на розгляд сесії ради. 

За -1 (Пашинська Т.В.) Проти – 0 Утрм. – 5 ( Ткаченко Д.В., Мельник О.В., 

Зубрицький О.В., Ломберг Ю.О., Ольхович С.Й.) 
Рекомендації постійної комісії з даного питання не прийняті. 

 
Голова комісії                                                                      Дмитро ТКАЧЕНКО 

 
Секретар комісії                                                                 Олександр МЕЛЬНИК   


